
 
 
 
 

 
 

  
       Reservation  

Kommunstyrelsen 2017-04-05, ärende 22  
“Markanvisning till Wihlborgs Fastigheter AB  

gällande del av fastigheten Helgonagården 8:1 i Lund ”  
 
 

Gör det möjligt att bygga fler bostäder! 
  
Lunds kommun har ett mycket stort behov av fler hyresrätter. Det är ingen nyhet, som 
studentstad och en stad med många ungdomar är hyresrätten mycket efterfrågad som 
boendeform. Det är såklart inte bara studenter som väljer hyresrätten, utan även alla vi 
andra som inte vill eller kan äga vår bostad av olika anledningar. LKFs kö är lång, många 
tusen personer är aktiva sökanden till de bostäder som blir lediga.  
 
Idag står vi även inför en ny utmaning när krig och konflikter i världen gör att många 
människor måste fly. I en stad som redan har bostadsbrist är det svårt att hitta bostäder för 
de personer som av olika anledningar, inte bara krig, behöver skydd i vår stad.  
 
Vänsterpartiet arbetar för att fler hyresrätter ska byggas och vi ville därför att 
markanvisningen för den smala marken längs med Sölvegatan ändras så att det förutom 
kontor och butikslokaler även ska kunna byggas bostäder.  
 
 
 

Hanna Gunnarsson  
vänsterpartiet  


